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اجازه سوءاستفاده از مشکلات را به دشمن ندهيم
دادس��تان کل کش��ور گفت: چرا 
ما بايد ش��اهد باش��يم که عده اي 
به دنبال تضعيف قواي س��ه گانه 
باش��ند. مقام معظم رهبري مکرر 
فرموده ان��د که از دولت هاحمايت 
کني��م. اگ��ر در درون خودم��ان 
مشکلاتي داريم نبايد اجازه دهيم 

که دش��من سوءاس��تفاده کند.به گزارش ايس��نا، حجت الاسلام 
محمدجعفر منتظري گفت: امروز اقتدار قوه قضاييه را از بين بردن 
به نفع کي تمام مي شود؟ دشمن اين پروژه را از مدت ها قبل کليد زده 
که يکسري دستگاه ها و قوايي که مي توانند در برابر انحرافات و کج 
روي ها بايستند و اجازه ندهند دشمن ورود پيدا کنند را تضعيف کند. 
اکنون 38 سال از انقلاب مي گذرد، تاريخچه قوه قضاييه را ببينيد.

دادستان کل کشور گفت: وقتي که در يک فضاي گسترده با جعل 
و سندسازي نسبت سئوال برانگيز به رييس قوه قضاييه مي دهند، 
به دنبال چه هستند؟ چه هدفي را دنبال مي کنند؟ يکي از بزرگترين 
رسالت هاي قوه قضاييه برخورد با عوامل نفوذ است. اين که ملاحظه 
مي کنيد تهاجم گسترده اي عليه برخي نهادها انجام مي شود و از 
اين فضاي مجازي استفاده مي کنند با چه هدفي است؟ آيا جز اين 

است که مي خواهند اقتدار قوه قضاييه را از بين ببرند؟

ترامپ برجام را توافقي وحشتناک دانست
رئيس جمهوري آمريکا برجام را يک توافق وحشتناک خواند که 
هيچ گاه نبايد به وقوع مي پيوس��ت. به گزارش ايلنا، دونالد ترامپ 
گفت: زماني که به رياس��ت جمهوري رسيدم، وضعيت خاورميانه 
بسيار متشنج بود که در حال حاضر نسبتا بهبود پيدا کرده است. آمريکا 
در اين منطقه مشکلاتي دارد که از جمله آن ها توافق  هسته اي با 
ايران است.وي افزود: اين يک توافق وحشتناک بود که نبايد حاصل 
مي شد.ترامپ مدعي شد: برجام باعث دستيابي ايران به تسليحات 
هسته اي در يک دوره زماني کوتاه خواهد شد و شما شاهد آن در 
آينده نه چندان دور خواهيد بود.وي درباره اقدام خود در قبال برجام 
اع��لام ک��رد ک��ه در حال حاضر در اين باره اظهار نظر نخواهد کرد 
ولي به زودي به طور کامل مشخص مي شود که دولت آمريکا چه 

اقدامي در قبال برجام انجام خواهد داد.ر

استفاده از رفتار احمقانه ترامپ
فرمانده کل سپاه با تشريح اقدامات خصمانه امريکايي ها در ماه هاي 
اخير عليه ملت ايران گفت: در صورتي که قانون تحريم هاي جديد 
آمريکا اجرا شود اين کشور بايد پايگاه هاي منطقه اي خود را تا شعاع 
۲ هزار کيلومتري برد موشک هاي ايران منتقل کند. به گزارش ايلنا، 
سرلشگر محمدعلي جعفري، افزود: در صورتي که اخبار پراکنده 
موجود درخصوص حماقت دولت آمريکا مبني بر درنظر گرفتن سپاه 
به عنوان گروه تروريستي صحيح باشد، سپاه نيز ارتش آمريکا را 
در سراسر جهان بويژه منطقه خاورميانه، همسنگ داعش درنظر 
خواهد گرفت.سرلشکر جعفري گفت:جمهوري اسلامي ايران در 
نظر دارد مسائل منطقه را در جايي غير از ميز مذاکره حل کند، نه 

حرفي براي مذاکره وجود دارد و نه طرفي براي آن.

پيشخوان

سياسي

سخنگوي قوه قضاييه با بيان اينکه اخيرا يکي از افرادي که 
فساد بانکي داشته دستگير شده است، گفت: گزارش بانک 
مرکزي نشان مي دهد اين فرد با چهارده بانک مرتبط بوده 
و تس��هيلات گرفته و بيش از 3۰ هزار ميليارد ريال بدهي 
دارد که حدود ۱۶ هزار ميليارد ريال آن بدهي معوقه هست 

اين فقط يک قلم از کار او بوده است.
به گزارش ايلنا، حجت الاس��لام محس��ني اژه اي در صد و 
نوزدهمين نشس��ت خبري با بيان اينکه اين فرد بازداش��ت 
ش��ده افزود: کس��ي که اين مقدار بدهي بانکي دارد معلوم 
اس��ت که از رانت اس��تفاده کرده که نه يک و دو بانک بلکه 
چهارده بانک به او تسهيلات داده اند. آنهايي که رانت خوارها 
را مي شناسند خوب است ورود کنند تا قوه قضائيه با کمک 
ضابطين خود وارد نش��ود اما متاس��فانه بانک ها اقدام جدي 

نمي کنند.
وي با تاکيد بر اينکه قوه قضائيه به طور جد با هرگونه فساد 
اعم از فساد امنيتي و نفود بيگانه بدون هيچ ملاحظه و خط 
قرمزي مبارزه مي کند، گفت: يکي از اين موارد، مساله زمين 
و زمين خواري در سال هاي اخير است. گزارشي از ۲3 استان 
در طول اين شش ماه در سال ۹۶ گرفته شده که ۲۰ هزار 
و 3۴۱ هکتار در سال هاي مختلف تصرف شده بود که در 
اين مدت به منابع دولتي برگشت. بيش از ۴۱ هکتار قلع و 

قمع داشتيم آن هم در جاهايي که نبايد مي ساختند.
وي درباره تعاوني هاي اعتبار گفت : در مورد تعاوني فرشتگان 
و کاسپين و برخي از اين پرونده ها در طول ماه هاي اخير سه 
بار رييس قوه جلسه تشکيل داده و با نايب رئيس مجلس و 
رييس کميسيون اقتصادي و رييس بانک مرکزي و مسئول 
نظارت بانک مرکزي جلسه اي گذاشتند که بررسي شود چه 

اقداماتي صورت گيرد که حقوق کردم ضايع نشود.
وي با تاکيد بر اينکه مصمم به برخورد با فساد هستيم، خط 
قرمزي نمي شناس��يم و از حق مردم دفاع مي کنيم، گفت: 
طبيعي اس��ت در اين مبارزه فراگير مش��کلاتي پيش مي آيد 
که آنها را به جان مي خريم. از شماتت دشمنان ترس نداريم 
به هيچ وجه قوه قضاييه در برخورد با مفاسد بحث سياسي 
ندارد ممکن فرد وابسته به جناحي دستگير شود و رقبايش 
بهره برداري کنند که اين به قوه قضاييه ربطي ندارد. توصيه 

مي کنيم ديگران هم استفاده سياسي نکنند.
اژه اي گفت: در گذش��ته موردي از چک برگش��تي گفتم که 
مش��کلات بس��ياري به وجود آورده و هزينه هاي زيادي را 

براي قوه قضاييه و افراد بوجود مي آورد. موردي بود که در 
ط��ول ۴م��اه بيش از ۲8۰۰ برگ چک تحويل آقايي ش��ده 
بود که اين آقا در مدت کوتاهي از بانک هاي مختلف ۶۴۰ 
فقره چک برگشتي داشت آيا نبايد در اين موارد بانک مطلع 
شوند و ديگر چک صادر نکند. از ۲8۰۰ چک تعداد زيادي 

برگشت خورده بود.
وي افزود: در موردي ديگر شخصي بالاي ۴۰۰ مورد چک 
برگش��تي دارد حت��ي در مورد قب��ل که ۶۴۰ فقره چک بود 
اگر پرونده تش��کيل ش��ده باشد يعني حدود ۶۴۰ نفر درگير 
ش��دند و چه مش��کلاتي پيش مي آيد. خواهش ما اين است 
بانک مرکزي و بانک ها توجه بيشتري در اين موارد داشته 

باشند. کنند
مع��اون اول قوه قضايي��ه درباره وضعيت پرونده فريدون و 
اينکه آيا در اين پرونده کسي دستگير شده گفت: اين پرونده 
هنوز کيفرخواس��ت نخورده و دادگاه نرفته ولي کس��ي که 

فراري بوده کماکان فراري است.
معاون اول قوه قضاييه درباره پرونده نمازي ها گفت : حکم 
صادر ش��د و قطعي ش��د يعني حکم حبس در دادگاه بدوي 
مورد اعتراض قرار گرفته اما در حال تحمل کيفرخواس��ت 

هستند.
محسني اژه اي در خصوص گفته يکي از نمايندگان درباره 
برخورد قوه با موسسات مالي که دچار اطاله دادرسي شده 
است، گفت: مطلقا قوه قضائيه پولي بلوکه نکرده چنان چه 
اين ها بخواهند از پول هايش��ان مثل س��ابق استفاده کنند، 
يعني عدد خاصي بدهند و به ش��کات ديگر چيزي نرس��د، 

دادستان ورود مي کند. يعني بايد بالنسبه عمل کنند.
وي گف��ت: درب��اره ثامن الحجج يک ميليون س��پرده گذار 
داش��ت و ق��وه قضاييه کار ف��وق العاده اي در جهت حمايت 
از حق مردم کرد. ۹۹ درصد از کس��اني که س��پرده گذاري 
کرده بودند به حقوق شان نزديک به صد درد صد رسيدند 
در عي��ن ح��ال ک��ه قوه اين مق��دار وظيفه ندارد که هر جور 
ش��ده پول مردم اس��تيفا ش��ود. مع ذالک افرادي هستند که 
بايد به اتهام ش��ان تنها رس��يدگي ش��ود اين موضوع نه تنها 
اطاله نيس��ت بلکه حجم کار به گونه اي اس��ت که اگر اين 
نماينده مجلس ببيند براي تعاوني فرش��تگان و غيره وجود 
دارد و مقدار وقتي که قوه گذاش��ته را ببيند قطعا نظر آنها 

عوض مي شود.
اژه اي تاکيد کرد: در پرونده ثامن از لحاظ مالي بيش از ۹۹ 

درصد کار جلو رفته ولي بخش تسويه نهايي و کيفري مانده 
و اين ش��رکت چون حس��اب هايش مشخص نيست و بانک 
مرکزي و مسئولان ذيربط يا به عمد يا غيرعمد اهتمام جدي 

ندارند اين پرونده به اين صورت پيش رفته است.
اژه اي در پاس��خ به اين که آخرين وضعيت پرونده صندوق 
فرهنگيان چيست، گفت: اگر اشخاصي که در مظان اتهام 
باش��ند فرار کنند اقدامات تأميني مناس��بي انجام مي ش��ود 
البته بعيد است فرار کنند تا هفته گذشته گزارشي از مجلس 
نرس��يده اس��ت. اين پرونده هنوز به دادگاه نرفته اس��ت در 
بخش��ي از پرونده نياز به کارشناس��ي است که باعث کندي 

کار است.
سخنگوي دستگاه قضا در پاسخ به اين که آخرين وضعيت 
دادگاه حميد بقايي که علني است يا غير علتي و درخواست 
احمدي ن��ژاد مبن��ي بر حضور در دادگاه گفت: علني بودن يا 
نبودن بر اساس قانون به درخواست قاضي صورت مي گيرد 
اگر دادگاه علني باش��د آقاي احمدي نژاد مي تواند ش��رکت 

کند اگر نه نمي توانند. 
اژه ي در پاسخ به اين که عليه شبکه اجتماعي تلگرام اعلام 
جرم شده و با توجه به اينکه تلگرام يک شبکه است و خارج 
از مرزهاي سرزميني ماست چطور مي شود عليه يک ابزار 
اعلام جرم کرد، گفت: اگر ابراز مس��ئول داش��ته باش��د، چرا 
نش��ود عليه آن اعلام جرم کرد. اگر توس��ط اين ابزار بارها 

اعلام جرم شود بايد عليه مسئول آن اعلام جرم کرد. 
وي درب��اره اينک��ه پرونده مداحان در چه مرحله اي اس��ت، 
گف��ت: در ح��ال حاضر اين افراد با قرار وثيقه آزاد هس��تند. 
در اي��ن پرون��ده چ��ون ارتباط موضوع با ش��خص روحاني 
مربوط��ه کم بوده ، دادس��راي وي��ژه روحانيت پرونده را به 
دادگاه فرستاد تا بررسي شود اجمالا مي توانم بگويم اتهام 

مداحان امنيتي نيست.
اژه اي در پاس��خ به اين که آيا دادس��تان عليه احمدي نژاد 
که ادعايي عليه قوه داش��ت اعلام جرم کرده اس��ت، گفت: 

دادستان ادعايي نداشته است.
اژه اي درب��اره پرون��ده دري اصفهاني گف��ت: فردي که دو 
تابعيتي بود متهم به جاسوسي و ارائه اطلاعات به بيگانگان 
بود و با دو س��رويس در ارتباط بود که محکوم به ۵ س��ال 
حبس ش��د که حکم در تجديدنظر تاييد و قطعي مي ش��ود. 
ايش��ان پرون��ده فس��اد مالي هم دارد که ق��رار وثيقه صادر 

شده است.

اژه اي از دريافت تسهيلات 30هزار ميلياردي يک فرد از 14 بانک خبرداد:

افشاگری از فساد بزرگ بانکی

درباره تغييرنظام سياسي ساکت نمي نشينيمکُردها بدون مشورت ايران مذاکره  نمي کننددفاع از رييس به معني تاييد قوه قضاييه نيست
دبيرکل حزب موتلفه اسلامي گفت:استکبار 
جهاني با ش��ايعه سازي کذب عليه رئيس 
قوه قضائيه نمي تواند جاسوسان آمريکايي 
را آزاد کند. خائنيني هم که از کش��ور فرار 
کردن��د و در بوق ه��اي اس��تکباري کار 

مي کنن��د نمي توانن��د فضا را در کش��ور آل��وده کنند و به مقاصد خود 
برسند. به گزارش ايسنا، محمدنبي حبيبي گفت: البته دفاع از رئيس 
محت��رم ق��وه قضائي��ه در اين مورد خاص به معناي تائيد بي چون و 
چ��راي آنچ��ه در قوه قضائيه مي گذرد نيس��ت. امروز اصلاح برخي 
امور در قوه قضائيه ضروري اس��ت و مديريت ويژه رئيس محترم 
دس��تگاه قضايي و همکاران طراز اول ايش��ان و بدنه قوه قضائيه را 
مي طلبد. بيان اشکالات موجود هم به معناي زير سوال بردن همه 

افراد در قوه قضائيه نيست.

نماينده اصلاح طلب بوکان در مجلس با اشاره 
به پيشگامي ايران در مذاکرات احتمالي ميان 
دولت عراق و مس��ئولان اقليم کردس��تان، 
تلاش اروپايي ها براي برگزاري اين مذاکرات 
را مصداق دخالت آش��کار در مس��ائل منطقه 

دانس��ت و گف��ت: ته��ران بهترين محل مذاکره براي دو طرف اس��ت.
محمدقس��يم عثماني در گفت وگو با ايلنا، گفت: هيچ مذاکره، عهدنامه 
و توافقي بدون نقش آفريني ايران نمي تواند ضمانت اجرايي پيدا کند و 
دوام بياورد.نماينده بوکان در واکنش به زمزمه هاي برگزاري مذاکرات 
در پاريس گفت: کُردهاي عراق باتوجه به همياري هميشگي جمهوري 
اسلامي در طول تاريخ، خود را مديون ايران مي دانند و در مورد موضوعات 
اخير و مسائل مربوط به همه پرسي استقلال در اقليم کردستان هم قطعاً 

بدون مشورت با ايران وارد هيچ مذاکره اي نمي شوند.

قاي��م مقام مجم��ع نيروهاي خط امام 
گفت:تغيير نظام سياسي از رياستي به 
پارلماني برنامه اي اس��ت که برخي از 
نمايندگان مجلس تلاش براي اجرايي 
شدن آن را کليد زده اند. هدف نهايي در 

چنين طرحي حذف انتخاب رييس جمهوري از سوي مردم است 
.هادي غفاري در گفتگو با ايرنا گفت: من و صدها نفر مثل من 
ساکت نمي نشينيم و مردم را روشن و خطرات اين تغيير را به آنها 
گوشزد مي کنيم.وي افزود: رييس قوه مجريه با راي مستقيم 
مردم برگزيده مي شود. اما در نظام پارلماني انتخاب رييس قوه 
مجريه بر اس��اس جريان و باندي قدرت در مجلس اس��ت. اگر 
نظام رياستي تبديل به پارلماني شود همين اندک سويي که از 

دموکراسي وجود دارد هم خاموش خواهد شد.

نوبت اولنوبت سوم

ش�رکت توس�عۀ منابع آب و نیروی ایران در نظر دارد از طریق فرایند ارزیابی کیفی نس�بت به شناس�ایی 
مناقصه گران واجد شرایط که دارای مجوز از وزارت کار و امور اجتماعی می باشند جهت برگزاری مناقصه 

تأمین نیروی انسانی به منظور انجام امور خدماتی و پشتیبانی کارگاه طرح سیمره اقدام نماید. 
از متقاضی�ان دع�وت می گ�ردد جه�ت دریاف�ت اس�ن��اد ارزیاب��ی کیف��ي، تا ح��داکث�ر س��ه روز پس 
از درج آگ��ه��ی نوب�ت دوم ب�ه پای�گاه اینترنتی www.iwpco.ir و یا نش�انی: تهران، بزرگراه مدرس، 
تقاطع آفریقا، خیابان بیدار، ش�م�اره3، طبق��ه هش�تم، طرح س�د و نیروگاه س�یمره تلفن: 27822805 و 

27822808 مراجعه نمایند.                  

بيست و نهمين گردهمايی سنگرسازان بی سنگر و پانزدهمين يادواره ۷۶ شهيد درسازمان 
جهاد کشاورزی استان مرکزی برگزارشد. 

به گزارش روابط عمومی س��ازمان جهاد کش��اورزی،  مراس��م بيس��ت و نهمين گردهمايی 
سنگرسازان بی سنگر و پانزدهمين يادواره ۷۶ شهيد سازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی 
در روز چهارشنبه ۵ مهرماه با حضور تمامی ايثارگران ) رزمندگان، جانبازان، آزادگان، خانواده 
معظم شهداء( و مسئولين درون استانی و برون استانی  و همکاران سازمان در سالن اجتماعات 

امام خمينی )ره( سازمان برگزار گرديد. 
در اين مراسم ، سردار لاله زار فرمانده  قرار گاه نوح نبی ، از رزمندگان پشتيبانی و مهندسی 
جنگ جهاد ،  ضمن ارج نهادن به مقام شامخ شهداء و تاکيد هرچه بيشتر نسبت به گراميداشت 
ياد و خاطره شهداء و گراميداشت هرچه باشکوه تر برگزاری هفته دفاع مقدس بيانات و ايده 

هايی را در اين خصوص مطرح نمودند. 
مسئول حوزه نمايندگی ولی فقيه در سازمان ضمن خير مقدم به ميهمانان حاظر افزودند 
: ما در اين مراس��م از طرف ش��هيدان دعوت ش��ده ايم در واقع صاحب خانه و ميزبان اين 

مراسم شهيدان هستند .
  دکتر توکلی گفت: ش��هيدان به ما معنا بخش��يدن و راه زندگی  درس��ت را آموختند و راه 
رستگاری را نشان دادند. وی افزود : جنگ و دفاع مقدس برای ملت و جامعه ما يک نعمت 
بود هر چند که 8سال دفاع مقدس با خونريزی ،اسارت بود ،اين ظاهر قضيه است ولی اگر 
نگاهمان را زينبی و حس��ينی کنيم با يک تعبير ديگه 8 س��ال جنگ ما يک نعمت بود ه به 

خاطراين که ما به يک روحيه خود باوری و پيشرفتهای همه جانبه رسيديم . 
دکتر توکلی گفت:اگاهی های بدس��ت امده به برکت دفاع مقدس بوده اس��ت و اين روحيه 

اعتماد به نفس و پيشرفتهای نظامی و تسليحاتی ،مديون جنگ بوده است. 
سيدمحمد لاله زار در همايش سنگرسازان بی سنگر که در جهاد کشاورزی استان مرکزی 
برگزار ش��د با اش��اره به جايگاه رفيع ش��هادت اظهار داش��ت: شهدای بسياری در راه دفاع از 
ناموس و ميهن خود جانش��ان را فدا کرده اند که در رفيع ترين درجات جای دارند و راه اين 

شهدا قطع نشدنی است. 
وی افزود: پيکر س��ردار بی س��ر کش��ورمان شهيد محسن حججی پس از بازگشت به کشور 
امروز عصر در شهر نجف آباد اصفهان تشييع می شود، شهيدان بسياری مانند شهيدحسين 
خرازی در راه خدا به ميدان آمدند و نمی خواستند اجر کارشنان از بين برود اما امروزه حسرت 

می خوريم که چرا رشادت ها و جانفشانی های اين افراد را به ثبت نرسانده ايم. 
فرمانده قرارگاه مهندسی نوح نبی تصريح کرد: امروز سالروز خروج آبادان از حصر به فرمان 
تاريخی امام راحل است و بايد بکوشيم تا ريشه های داعش و فتنه هايی که در منطقه وجود 

دارد را شناسايی کنيم.
لال��ه زار ادام��ه داد: ب��ا مطالعه تاريخ عثمانی در می يابيم که فتنه انگليس و روس ريش��ه در 
آن زمان دارد زيرا در همان دوران هم به دنبال ايجاد اختلاف ميان شيعه و سنی بودند که 

نخستين جنگ ناشی از اين فتنه ها ميان شاه اسماعيل صفوی و عثمانی در گرفت.
وی عنوان کرد: فتنه گران از همان زمان جنگ اول طرحی در نظر داشتند که از به براندازی 
عثمانی اطمينان داشتند و هدف اصلی آنها براندازی کشورهای اسلامی بود که اين طرح 

خبيثانه همچنان در حال بروز رس��انی اس��ت، هدف اين دش��منان بر اين اس��ت که روزی 
مسلمان، مسلمان را بکشد که در ماجرای شهادت شهيد محسن حججی جهانيان ديدند 

يک مسلمان با نام محمد)ص( سر از بدن مسلمانی شيعه جدا کرد.
فرمانده قرارگاه مهندس��ی نوح نبی خاطرنش��ان کرد: تجزيه عراق فتنه ای بسيار خطرناک 
است که در خوشبينانه ترين حالت می توانيم بگوييم از سر ناآگاهی مسعود بارزانی بوده اما 
اينکه اين فرد بر پرچم اس��رائيل س��جده و بوس��ه می زند و تصاوير اين حرکت را در فضای 

مجازی منتشر می کند از سر ناآگاهی نيست.
لاله زار بيان کرد: امام خمينی)ره( در دوران جنگ اذعان داشتند که اين جنگ و فتنه غده های 
سرطانی برجا مانده از نقشه های انگليس است، قرارداد ۱۹۷۵ هم يکی از اين فتنه ها بود.

وی اضافه کرد: زمان جنگ هدف از آغاز جنگ تحميلی تسخير خاک و عقايد ملت ايران 
بود و در اين ايام صدام در ۱۵ کيلومتری اهواز در مصاحبه ای جهانی وعده جشن پيروزی را 
تا دو هفته ديگر در تهران داد که با اعلام جنگ تمام نيروهای بسيجی، سپاه نو پای کشور 
و نيروهای جهادی که موظف به آبادی مخروبه های زمان شاه شده بودند به ميدان آمدند 

تا اين وعده پوچ اجرايی نشود.
فرمانده قرارگاه مهندس��ی نوح نبی ادامه داد: در ابتدای انقلاب ۷۰ درصد جمعيت کش��ور 
روس��تا نش��ين و تنها 3۰  درصد ش��هر نش��ين بودند که اين بخش عظيم از جمعيت کشور با 
کمترين امکانات زيرساختی گذران امور می کردند و جهاد سازندگی به ميدان آمد تا خدمات 

عمرانی، راه سازی، آب و برق به اين جمعيت ارائه دهد.
لاله زار تصريح کرد: پس از آغاز جنگ نيروهای جهادی دست از فعاليت عمرانی خود نکشيده 
و علاوه بر ادامه فرايند آبادسازی روستاها در جبهه هم حضور يافتند و يکی از افتخارات انقلاب 

اين است که علی رغم وجود فتنه و جنگی تحميلی حتی برای يک روز عمليات عمرانی را 
متوقف نکرديم، مهندسی دفاعی ما از همان نخستين روزهای جنگ شکل گرفت.

وی خاطرنش��ان کرد: در دوران جنگ کمترين تجهيزات دفاعی را در اختيار داش��تيم و به 
اين س��بب از آب رود کارون به عنوان يک نيروی بازدارنده اس��تفاده می کرديم، جهاد يک 
محور بود و مردم ما به فرمان امام)ره( در صحنه حاضر شدند و با مديريت امام خمينی)ره( 

بر مشکلات فائق آمديم.
فرمانده قرارگاه مهندسی نوح نبی بيان کرد: کشور ما در گذشته به ميزانی مظلوم واقع شد 
که پس از براندازی نظام طاغوت رئيس جمهوری منافق زمام مملکت را بر دست گرفت 
و بيش��ترين ضربه را به ما وارد کرد، اين رئيس جمهور پس از آزادس��ازی سوس��نگرد در روز 

عاشورا از پشت تريبون حرف هايی  ضد انقلاب بر زبان می آورد.
لاله زار افزود: حضور جهادی وار نيروهای رزمنده حرکت دش��من را بيش از ۱۵ روز پش��ت 
اهواز، بيش از ۱۰ ماه پش��ت آبادان و حتی به مدت ۴۵ روز از س��قوط خرمش��هر جلوگيری 
کردن��د، فرمانده ه��ان ج��ان ب��ر کف ما در آن دوران تا زم��ان عزل بنی صدر اجازه ندادند که 

دشمن به اهدافش برسد.
وی ادامه داد: بلافاصله پس از عزل بنی صدر امام)ره( دستور خروج آبادان از حصر را صادر 
کردند و در اين عمليات ما توانستيم دشمن تا دندان مسلح را به کام شکست برسانيم، ما 
توانس��تيم در عمليات های بس��يار س��نگينی مانند عمليات ثامن الائمه که صدام شخصا در 

قرارگاه حضور يافته بود ايستادگی کنيم.
فرمانده قرارگاه مهندس��ی نوح نبی خاطرنش��ان کرد: پس از عزل بنی صدر ارتش، س��پاه و 
جهاد در کنار هم قرار گرفتند و سه قرارگاه کربلا، نجف و حمزه سيد الشهدا را تشکيل دادند 
و پس از آن بايد کاری می کرديم که صدام بر سر ميز مذاکره نتواند قسمتی از ميهن ما را 
تسخير کندو همين سبب شد تا جنگ را به مرز دريايی ما بکشانند و ۱8 جزيره و تمام مرز 

دريايی کشور را به خطر اندازند.
لاله زار عنوان کرد: پس از حضور دشمن در مرز دريايی قرارگاه نوح نبی)ع( تشکيل شد و 
همزمان سه قرارگاه قبلی هم فعاليت داشتند و سربازان جهادی اين قرارگاه نخستين موشک 
و زيردريايی را ساختند و با تجميع نيروهای مهندسی کشور توانستيم در ۲۲ بهمن همان 

سال نخستين لندی گراف را بسازيم و در اين جنگ دو ستون نفتی عراق را بگيريم.
وی بيان کرد: امروزه سپاه و جهاد کشاورزی دارای قدرت هستند و حتی ممکن است ارتش 
برتر منطقه باشند و به اين سبب طرح ۵۵۰ هزار هکتاری احيای اراضی خوزستان که دستور 
اکيد مقام معظم رهبری بود به دست برادران جهادی در حال اجرا است و بيش از ۲۵۰ هزار 

هکتار از آن احيا و آماده بهره برداری شده و به بهره برداران تحويل داده شده است.
فرمانده قرارگاه مهندس��ی نوح نبی افزود: طرح پروش ماهی در قفس که يکی از بهترين 
و بزرگترين طرح های اجرای اقتصاد مقاومتی محس��وب می ش��ود در بيش از پنج هزار و 
۶۰۰ کيلومتر س��احل دريايی که رها بود در حال اجرا اس��ت و اينگونه طرح ها ادامه دارند و 
بايد به ياد داش��ته باش��يم زمانی که دو نفر با يکديگر مش��کلی پيدا می کنند با تبر به ريش��ه 
و بن نزنند و نگويند که کاری انجام نش��ده زيرا اين حجم از کار مهندس��ی مقرون همان 

دوران دفاع مقدس است. 

برگزاری بيست و نهمين گردهمايی سنگرسازان بی سنگر و پانزدهمين يادواره 76 شهيد درسازمان جهاد کشاورزی استان مرکزی 

وزارت نيرو

شرکت توسعه منايع آب و نيروی ايران

شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران در نظر دارد به عنوان سرمایه پذیر، احداث طرح "توسعه علمی، فناّوری و گردشگری سیاه 
بیشه" را از طریق مشارکت بخش عمومی- خصوصی  )PPP(به روش ساخت،   بهره برداری و واگذاری )BOT( به انجام رساند.

لذا از متقاضیان )اشخاص حقوقی، نهادهای متولی امر سرمایه گذاری، بانک ها، هلدینگ های سرمایه گذاری و...( دعوت می شود 
به منظور کسب اطلاعات بیشتر و مشاهده متن کامل آگهی سرمایه گذاری و اعلام آمادگی به آدرس:

 http://fa.iwpco.ir/Siahbishe/investment.aspx مراجعه نمایند.
این مجموعه رفاهی، تفریحی، گردش گری در محدوده ای با وسعت بیش از 600 هکتار و در مجاورت   دریاچه های زیبا و منحصر 
به فرد دو سد، در منطقه گردش پذیر و خوش آب و هوای سیاه بیشه در استان مازندران واقع شده و شامل تله کابین، پیست اسکی، 

هتل، دهکده های متعدد با کاربری های سلامتی، آرامشی و تفرّجگاهی می باشد.
م/الف2230

"آگهی شناسايی سرمايه گذار به منظور 
احداث طرح بزرگ گردشگری سد سياه بيشه"

 آگهی ارزيابی کيفی 
جهت برگزاری مناقصه شرکت توسعه منايع آب و نيروی ايران

م/الف2288

محمدرضا عارف؛

 مي توان با اصولگرايان
 در مقاطعي ائتلاف کرد

رئيس شوراي عالي سياست گذاري اصلاح طلبان گفت: تاکيدم اين است که مذاکره و 
تلاش براي تفاهم و تعامل، مشي جريان اصلاحات است و در همين راستا مي توانيم 

در مقاطعي حتي وارد ائتلاف شويم.
محمدرضا عارف در گفت وگو با ايلنا، درباره اينکه آيا تاکنون آسيب شناس��ي دقيقي از 
عملکرد اصلاح طلبان در گذشته شده است، عنوان کرد: يکي از مباحث جدي که بايد 
در يک زمان مناسب به آن بپردازيم، آسيب شناسي دقيق رويکردها و راهبردهاي جريان 
اصلاحات در گذشته است. ممکن است سوالاتي در اين رابطه مطرح شود، اين که چرا 
پس از 8 سال دولت اصلاحات، به  سمتي رفتيم که احمدي نژاد به رياست جموري رسيد. 
چرا در سال 8۴ چنين عملکردي داشتيم و چرا در شوراي اول به سمت آن مسائلي که 
شاهد بوديم، حرکت کرديم. بايد بگوييم در سال هاي آخر دهه 8۰ و ابتداي دهه ۹۰، 
البته نه چندان دقيق اما تا حدودي به اين مباحث پرداخته ش��د. عارف با بيان اينکه ما 
به اين راهبرد دست پيدا کرديم که »انسجام دروني درعين حفظ چندصدايي« درون 
جريان اصلاحات مهمترين مسئله براي تدوام و پيشبرد گفتمان اصلاحات در قالب يک 
حرکت جبهه اي و گفتمان است، گفت: به طور طبيعي رويکرد درازمدت در کشور بايد 
حرکت در مسير تحزب باشد. لازم است چند حزب قدرتمند در صحنه ها و عرصه هاي 

مختلف حضور پيدا کرده و ضمن نقش آفريني، پاسخگو باشند.
وي ادامه داد: همواره اش��اره کرده ام که جبهه ها تش��کيل ش��ده و فعاليت مي کنند اما 
متاس��فانه »پاس��خگويي« در حرکات جبهه اي چندان مورد توجه نيس��ت. افراد بعضاً از 
طريق جبهه ها وارد عرصه رقابت هاي سياسي شده و حتي به پشتوانه اين پشتيبابي هاي 
جبهه اي و جرياني توفيقاتي هم کس��ب مي کنند اما در ادامه الزامي براي پاس��خگويي 
گفتماني حس نمي کنند. به بيان ديگر از آن جا که حرکات جبهه اي در درازمدت قادر 
به تداوم نيس��ت، بايد به س��مت تحزب برويم اما تا زماني که پيش فرض هاي تحزب 
ازس��وي حاکميت و نظام سياس��ي از يک س��و و همچنين از جانب مردم و فرهنگسازي 
لازم مورد پذيرش قرار نگرفته و درکل جامعه مدني آمادگي فعاليت در چارچوب تحزب 

را به دست نياورده، ناگزير به حرکت جبهه اي خواهيم بود.
رئيس شوراي عالي سياست گذاري اصلاح طلبان تاکيد کرد: در نهايت باتوجه به آن که 
دستيابي به اين رويکرد حزبي روندي زمان بر است، رويکرد کلي ما در دهه ۹۰ حرکت 
جبهه اي با حفظ انس��جام دروني جريان اصلاحات در عين توجه به صداهاي مختلف 
بود و درواقع به نقشي که گروه ها و جريان هاي ديگر ايفا مي کرده و مي کنند، آگاهي 

داشتيم. البته تلاش اين جريان پاسخگويي به مطالبات مردم هم هست.


